



灣仔分行關閉通知

2022年6月30日

因**灣仔分行**將於**2022年7月2日**起關閉,設於該分行之強積金預約服務將於**2022年7 月4日**起轉移至以下分行:

分行	地址	強積金服務
莊士敦道分行	灣仔莊士敦道142號	新設有強積金預約服務

而設置在灣仔分行的強積金寄存辦理箱亦會停止服務,我們建議強積金客戶可前往 就近設有強積金寄存辦理箱的指定分行寄存強積金文件。

另外·由2022年7月5日起·我們將於堅尼地城分行(地址:堅尼地城卑路乍街77號) 增設強積金寄存辦理箱。

有關可供**強積金預約服務**的分行,請按<u>此</u>查閱完整名單。

有關最新的強積金寄存辦理箱之指定分行,請按此查閱完整名單。

如有任何查詢,請致電恒生強積金僱主專線(852) 2288 6822或恒生強積金服務熱線 (852) 2213 2213。

Closure of Wanchai Branch

30 June 2022

Due to **Wanchai Branch** will be closed with effect from **2 July 2022**, the MPF appointment service located in the said branch will be transferred to the following Branch with effect from **4 July 2022**:

Branch	Address	MPF Service
Johnston Road Branch	142 Johnston Road, Wan Chai	Newly added MPF appointment service

MPF drop-in boxes service at Wanchai Branch will be also suspended. MPF customers are recommended to visit the near-by designated branches with MPF drop-in boxes to deposit MPF documents.

Besides, starting from 5 July 2022, MPF drop-in box will be newly set up at Kennedy Town Branch (address: 77 Belcher's Street, Kennedy Town).

For branches with MPF appointment service, please click here for the full list.

For the latest of designated branches with **MPF drop-in boxes**, please click <u>here</u> for the full list.

Should you have any queries, please contact our Hang Seng MPF Employer Direct on (852) 2288 6822 or Hang Seng MPF Service Hotline on (852) 2213 2213.